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Abstract (en)
The channel (1) has a lower portion (2), which comprises a discharge channel (3), and an upper portion (4), which is arranged in an operating
position above the lower portion. The lower portion comprises side walls (12) extending on both sides of the discharge channel and laterally spaced
from the discharge channel, particularly parallelly extending next to the drainage channel. A filling space (13) is provided, which partially surrounds
the drainage channel for laterally delimiting the filling of the concrete. An independent claim is included for an arrangement for removing of surface
water.

Abstract (de)
Gerinne (1) zur Abfuhr von Oberflächenwässern mit zumindest einem Unterteil (2), welches zumindest eine Ablaufrinne (3) aufweist, und zumindest
einem, in einer Betriebsstellung über dem Unterteil (2) angeordneten Oberteil (4), wobei das Unterteil (2) beidseits der Ablaufrinne (3) und seitlich
beabstandet von der Ablaufrinne (3), vorzugsweise parallel, neben der Ablaufrinne (3) verlaufende Seitenwände (12) aufweist, welche einen, die
Ablaufrinne (3) zumindest teilweise umgebenden, Einfüllraum (13) für das Einfüllen von Beton seitlich begrenzen.
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